
Fra: Tore Stusdal <torestusdal@gmail.com> 
Sendt: tirsdag 27. august 2019 01:06 
Til: Postmottak Lindås; arvid.matre@bkkfiber.no 
Emne: Innspill til den nye reguleringsplanen som er til høring. 
 

Vi som grunneigara i Stusdal på bruk 216/1 og 216/2 er Ikkje enige med at de er foreslått at 

de område som er på vår eiendom skal bli verna. De samme er de for de som gjelder turløyper 

som blir lagt på eiendommene. Etter som eg ser så er de kommet til eit punget at ein gruneigar 

ikkje har så mykje han skulle sagt visst overordna myndigheter meiner noko anna. 

 

For de andre så er eg ikkje imponert over Lindås Kommune som kjem med utkast til høring 

med den fristen for svar. De er heilt uhørt. De skulle vert motsatt så hadde de aldri gått 

gjennom.  

Informasjon om møta som skulle holdes var heilt slett, de var med reine tilfeldigheta som 

gjorde at eg fekk veta om de, takket vere Facebook at de var ein som hadde skrevet om de. 

KOR ER INFORMASJONEN.  

Informasjon kan gå via e-post og media de er vel beste måten de kjem fram på. 


